
BR.01.0012.1.6.20.2015 

Protokół nr 20/2015 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 21 września 2015 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

  

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy - Przewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji, Bożena Kaczmarska- Michniak – Dyrektor Biura 

Planowania Przestrzennego, Elżbieta Szczepińska – Zastępca Dyrektora Biura Planowania 

Przestrzennego oraz inni zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.10 otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1.Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Azory – Park”. 

2. Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Azory –  Rejon ulic: Stachiewicza i Czerwińskiego”. 

3.Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Lema 

– Park Lotników Polskich”. 

4.Sprawy bieżące. 

5.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Azory – Park”. 

 

Komisja w obecności 9 członków Komisji -  8 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,1 „wstrzymującym”   pozytywnie zaopiniowała  projekt miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Azory – Park” z następującymi 

uwagami: 

1. wszystkie KU powinny być wielokondygnacyjne, 

2. w KU należy dopisać dopuszczenie wbudowania przebicia do al. Kijowskiej, 

3. MW.19 rozdzielić na 2 obszary MW. Nowo wydzielony pow. powinna. mieć wysokość 

zabudowy 12 m., 

4. MW. 4 i 5 obniża się wysokość zabudowy do 12 m, 

5. w obszarach przeznaczonych do rehabilitacji należy przeanalizować wskaźniki pow. czyn. 

biol. pod kątem obniżenia, 

6. altany na ZD tak jak w ustawie o ROD, 

7. obszar KU.10 powiększyć do elewacji budynku, 

8. KDD.2.8 i KU.11 poszerzyć kosztem terenu ZP.11, 

9. U.16 zamienić na Zp. 

(Opinia Nr 64/2015 z 21 września 2015r.). 

 

 

 

 



Ad.2 

Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Azory –  Rejon ulic: Stachiewicza i Czerwińskiego”. 

 

Wobec braku   głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru   „„Azory –  Rejon ulic: Stachiewicza i Czerwińskiego”. 

” z następującymi uwagami: 

1.w U.26 poniżej płd. granicy istniejącego parkingu wprowadza się nowy teren ZP 

    natomiast w płn. części obszaru wyznaczyć nowe KU, 

2.w KU dopuścić parkingi wielopoziomowe, 

3.w obszarach przeznaczonych do rehabilitacji należy przeanalizować wskaźniki pow.cz. 

  biolog. pod kątem obniżenia. 

Komisja w obecności 9 członków Komisji -  9 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw ”0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt  planu z ww. uwagami (Opinia Nr 65/2015 z 21 września 2015r.). 

 

Ad.3 

Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Lema – Park Lotników Polskich”. 

 

Prezentacji projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Lema – 

Park Lotników Polskich” dokonała Agata Burlaga -  projektant planu z Biura Planowania 

Przestrzennego. 

W dyskusji udział wzięli: Włodzimierz Pietrus, Michał Drewnicki, Grzegorz Stawowy.  

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili Bożena Kaczmarska -Michniak – Dyrektor 

Biura Planowania Przestrzennego, Agata Burlaga i Justyna Kozik – z Biura Planowania 

Przestrzennego. 

Projekt planu został odesłany na zespół ds. planów, który odbędzie się 28 września br. 

o godzinie 16.00. 

 

  Ad.4 

  Sprawy bieżące. 

 

Grzegorz Stawowy poinformował członków komisji o wyjazdowym posiedzeniu komisji 

  w  dniu 5 października br. w sprawie Zabłocia natomiast 19 października br. odbędzie się 

  posiedzenie na temat telefonii komórkowej. 

 

Ad.5 

Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący  Komisji o godzinie 

17.10 zamknął posiedzenie. 

         

 

         Grzegorz Stawowy 

                Przewodniczący Komisji 
Protokołowała: 

Beata Czepiec 


